
Město Mladá Vožice
Zápis

Ze 7. zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice konaného dne 25. září 2023 v zasedací síni MěÚ
Mladá Vožice
Přítomno — 14 členů městského zastupitelstva — viz prezenční listina
Omluveni - Bc. Simona Chrpová Vandrovcová
Hosté —
Program:

l) Úvod a zahájení
2) Zpráva o činnosti Rady města Mladá Vožice
3) Protokol z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice
4) Informace z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Mladá Vožice
S) Dar VOŽIVOT z. s.
6) Pravidla prodeje stavebních pozemků v lokalitě Nad Pilou
7) Projekt - domovní čistírny odpadních vod Stará Vožice

a) výjimka ze Směrnice o zadávání veřejných zakázek
b) Realizace a financování

8) Vstup města do sdružení Silva Nortica
9) Nemovitý majetek
10) Různé a závěr

k bodu 1/
7. zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice zahájil v 16.30 hodin starosta Mgr. Jaroslav Větrovský.
Konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a je usnášeníschopné. Zápis z minulého
jednání zastupitelstva byl řádně zveřejněn, ověřen a nebyla proti němu z řad zastupitelů vznesena
námitka, čímž se zápis stal platným. Ověřovateli zápisu byli zvoleni František Smrčina a Kamil
Neufus - 12 pro, 2 se zdrželi. Dále starosta seznámil s návrhem programu jednání, nikdo nenavrhoval
doplnění jednání - 14 pro.

k bodu 2/
Starosta Mgr. Větrovský předložil zprávu o činnosti Rady města Mladá Vožice za období od 6.
zasedání Zastupitelstva města Mladá Vožice (30. - 34. zasedání).
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení č. 35/2023 - 14 pro, přijato usnesení Č. 35/2023

k bodu 3/
Předseda Finančního výboru jiří Fáček seznámil přítomné se závěry jednání výboru, který se sešel 25.
7. 2023. výbor především doporučil zastupitelstvu schválit dar VOŽIVOT z. s. ve výši 50.000 KČ,
pravidla pro prodej stavebních pozemků v lokalitě Nad Pilou, financování akce Domovní čistírny
odpadních vod Stará Vožice z rozpočtu města Mladá Vožice, nepřipojovat město do Daňového
milostivého léta - odpuštění příslušenství u místních poplatků, vzal na vědomí rekapitulaci rozpočtu
k 30. 8. 2023.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 36/2023 - 14 pro, přijato usnesení Č. 36/2023

k bodu 4/
Předseda Kontrolního výboru sdělil obsah kontrol, které výboru dosud provedl - 2 kontroly, kdy
z jedné je možno formulovat usnesení.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 37/2023 - 14 pro, přijato usnesení Č. 37/2023

k bodu 5/
Starosta navrhl v souladu s doporučením městské rady a Finančního výboru poskytnout finanční dar
ve výši 50.000 divadelnímu spolu voživot jako příspěvek na pořádání divadelního představení
Studia Ypsilon dne 17.11. 2023. výše daru je promítnuta do ceny vstupenky, a ta je tedy značně nižší,
než by musela být bez poskytnutí daru.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 38/2023 - 14 pro, přijato usnesení Č. 38/2023



' Starosta přednesl návrh na schválení pravidel prodeje stavebních pozemků v lokalitě Nad Pilou.
Zejména v úvodní řeči zdůraznil:

- Na úvod poděkoval všem zastupitelům z minulého volebního období, kteří podpořili koupi
areálu, kde pozemky byl zrealizovány

- Prodávat se bude 8 pIně zainvestovaných stavebních pozemků
- Navrhuje se prodej obálkovou metodou s minimální cenou 1.390 KČ
- Součástí pravidel je motivační bonus ve výši 300 KČ/1 m2, pokud bude budoucí dům

zkolaudován do 42 měsíců od podpisu kupní smlouvy
Vyzval k diskuzi.
Do diskuze se přihlásil sám starosta a sdělil, Že pro pravidla zásady prodeje nebude hlasovat a
jednání bude řídit místostarosta. Uvedl, Že je pravděpodobné, že o stavební pozemky se mohou
ucházet jeho synové, a tudíž se cítí v moŽném střetu zájmů.

Hlasováno o usnesení č. 39/2023 - 13 pro, 1 nehlasoval (starosta města Jaroslav větrovský,
přijato usnesení Č. 39/2023

k bodu 7/
Starosta seznámil s návrhem realizovat projekt domovních čistíren ve Staré Vožici. Čištění vod v této
místní části je požadavkem vodoprávního orgánu. Posuzovány byly 3 koncepce řešení, nakonec byla
jako nejvýhodnější vybrána varianta individuálního čištění odpadních vod. Domovní čistírny se
navrhuje zhotovit z rozpočtu města, bez dotačního přispění. Čistírny budou i nadále v majetku města a
provoz zajistí Vožická majetková s. r. o. Navrhuje se schválit výjimku ze směrnice o zadávání
veřejných zakázek a dílo napřímo zadat firmě EVI - PUR - dlouhodobě výborné zkušenosti,
regionální vazba.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 40/2023 - 14 pro, přijato usnesení Č. 40/2023

Po projednání bodu 7/ se z dalšího průběhu jednání zastupitelstva omluvil Bc. Miroslav
Maroušek z rodinných důvodů.

k bodu 8/
Starosta přednesl návrh na vstup města do Euroregionu Silva Nortica - možnost Čerpání z Fondu
malých projektů a další možnosti partnerství v rámci euroregionu.
Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení Č. 41/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 41/2023

k bodu 9/
- Žádost podal P přestavující stodolu v Radvanově na bydlení ao pozemek žádá pro umístění své domovní ČOV. Rada města mezitím nedala souhlas

s umístění ČOV na požadovaném místě městského pozemku, takže žádost se stává
bezdůvodnou
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 42/2023 - 13 pro, přijato usnesení č. 42/2023
- Žádost podali m čje vlastníkem sousedníparcely č. 697/3 a

stará se o tuto mez pod jeho parcelou — sekání a zabezpečení kvůli vodní erozi a sesuvu
zeminy. Starosta seznámil s návrheni rady — dodržovat nastavenou jílozo/íi a tam, kde
neexistuje akutní důvod se majetku nezbavovat, dále zmínil i možné kolize - při odbahnění
Panského rybníka, přPadně v budoucnu budování inPastruklun/. Se žadatelem se bude dále
jednat ajejasná vůle mu pomoci
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 43/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 43/2023

- Nabídku podali , jedná se o pozemek ležící pod niístni komunikací ulice
UBrodu
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 44/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 44/2023

k bodu 10/
- Starosta seznámil s návrhem na pojmenování nových obytných souborů, kde vznikly nové ulice

- nutno pro přihlašování lidí k trvalému pobytu.
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 45/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 45/2023



- Starosta seznámil se zákonným požadavkem - výjezdová jednotka SDH niusí disponovat
dvěma výjezdovýřni cisternovýřni vozy - v tuto dobu má pouze l cisternu. Požádáno o dotace
z Generálního ředitelství HZS a kraje - dohromady dotace činí 5 nzil KČ, zbytek nutno
do/ínancovat z rozpočtu nuZsta, cca 5, 1 mil KČ
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 46/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 46/2023

- Starosta seznámil s možností přjpojení měst k Daňovén?u milostivému létu (pro správu
místních poplatků). VM7adé Vožici sejedná o naprosto marginálnípočet nzožných uchazečů
Bez diskuze.

Hlasováno o usnesení Č. 47/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 46/2023

- Starosta seznániil s návrhem rozpočtového opatření č. 9, jehož obsahemjsou 2 položky."
l) Při)"em části dotace z kraje na novou cisternu - 700. 000 KČ do příinM
2) Dar VOŽIVOTve výši 50.000 kč

Bez diskuze.
Hlasováno o usnesení č. 48/2023 - 13 pro, přijato usnesení Č. 47/2023

- Poté starosta ukončiljednání zastupitelstva, protože nikdo další se do diskuze nehlásil.

Jednání bylo ukončeno v 17.25 hodin
V Mladé Vožici dne 25. 9. 2023

starosta Mgr. Jaro av Větrovský len rady MUDr.
°""°:""" ":.

František Smrc'n
~ .

' f
,

Kamil Neu us

Miroslav Smažík

2YEŘEJNĚNO ONE:
02, 10, 2023


